
Geachte aanwezigen, 

 

Ik ben Marnix Koopmans, ondernemer ,mede eigenaar van Restaurant Noordzee en inwoner van De 

Koog. 

 

Ook ik maak mij ernstig zorgen over de ontstane situatie bij de strandopgang in De Koog. Het is niet 

aan mij om in te gaan op hoe het zo ver heeft kunnen komen of wie hieraan schuld heeft, maar wel 

zou ik graag van het college B&W willen weten waarom er nog geen nieuwe brug is, en hoe lang dit 

nog gaat duren, en wat voor maatregelen er op korte termijn worden genomen tot de voltooiing 

hiervan compleet is. 

Ik maak mij zorgen, ten eerste wat het aspect veiligheid betreft; de bereikbaarheid voor de 

hulpdiensten dient ten allen tijde gegarandeerd te worden, zoals al eerder en vaker aangegeven. 

Ten tweede maak ik mij zorgen wat betreft het aspect omzet: ik heb het in de maanden februari en 

maart nog nooit zo rustig gehad en heb zodoende niet alleen mijn begroting meerdere keren moeten 

bijstellen, maar heb ook enkele jaarcontracten van werknemers niet kunnen verlengen door de sterk 

afgenomen omzetten, met alle gevolgen van dien voor hen en hun families. 

Een wel heel bittere pil na twee jaren pandemie met alle (financiële) gevolgen van dien, want we 

hadden al één en ander in te halen.  

Ten derde maak ik mij zorgen over de imagoschade van DE badplaats van Texel. Een boekwerk zou ik 

kunnen schrijven over de klachten van onze gasten en mede inwoners. Men spreekt schande over 

hoe moeilijk bereikbaar wij zijn en de schijnbare besluiteloosheid van onze bestuurders om tot een 

spoedige oplossing te komen. Dagelijks zien wij onze gasten, zeker in het voorseizoen vaak op 

leeftijd, rechtsomkeert maken ,of aangeven ons niet meer te kunnen of willen bezoeken in verband 

met de uitdagingen onderweg, hoe goed directie en werknemers van De Krim Camping Kogerstrand 

ook hun best hebben gedaan om de alternatieve route begaanbaar te maken, waarvoor dank. Maar 

het kan natuurlijk niet zo zijn dat wij afhankelijk zijn van een collega ondernemer als het gaat om 

onze toegankelijkheid, de verantwoordelijkheid daarvoor ligt bij de gemeente Texel. 

Kort gezegd: wij bij paal 20 voelen ons nu het lachertje van het eiland, de enige strandopgang zonder 

afdoende parkeerruimte ,zonder een fatsoenlijk begaanbare weg naar het strand en als het zo 

doorgaat, met louter ontevreden toeristen! 


